

تمديد اعلان م/ عقد التأمين الصحي

رقم المناقصة: (2021/1)

الكلفة التخمينية : (\$ 12,500,000) اثنا عشر مليون وخمسمائة الف دولار امريكي

اسلوب التعاقد : الاعلان عن مناقصة عامة

تعلم وزارة الخارجية لجمهورية العراق عن وجود مناقصة لابرام عقد التأمين الصحي ، لتغطية نفقات العلاج لمنتسبي بعثاتنا واسرهم في الخارج ، وفقاً لاحكام المادة (17/اولاً) من تعليمات الخدمة الخارجية رقم (1) لسنة 2010 ، فعلى الراغبين بالاشتراك في المناقصة من اصحاب الشركات الرصينة في مجال التأمين الصحي مراجعة مقر سفارة جمهورية العراق في (القاهرة) للحصول على كافة مستندات ومتطلبات المناقصة مقابل مبلغ قدره (\$100) مائة دولار امريكي غير قابلة للرد ويُسْتثنى من دفع ثمن وثائق ومتطلبات المناقصة الشركات الاجنبية الرصينة عملاً بأحكام المادة (4/اولاً/ب) من تعليمات تنفيذ العقود الحكومية رقم (2) لسنة 2014 .

على ان تُسلم العطاءات داخل مُغلف مُغلق ومختوم في مقر السفارة بموعد اقصاه قبل الساعة الثانية عشر ظهراً ليوم (الخميس) المصادف 2021/4/15 ، لقاء وصل يؤيد ذلك وبمدة نفاذية لاتقل عن (180) يوماً تبدأ من تاريخ غلق المناقصة ، على ان يُرفق مع العطاء التأمينات الاولية والبالغه (1%) من قيمة الكلفة التخمينية ، كما تُحيطكم علماً بأنه سيعقد مؤتمراً في مقر السفارة (اعلاه) في تمام الساعة الثانية ظهراً بنفس التاريخ اعلاه ، للاجابة على اسئلة واستفسارات الشركات المقدمة، وسيتم فتح العطاءات من قبل لجنة فتح العطاءات في ذات اليوم الخاص بغلق المناقصة، وسيُستبعد كل عطاء غير مستوفٍ للشروط الواردة في الاعلان وشروط وثائق المناقصة، ويتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاعلان ، ولمزيد من المعلومات يمكن الاتصال عبر البريد الالكتروني : hindep@mofa.gov.iq . او زيارة موقع سفارة جمهورية العراق في القاهرة caiemb3@mofa.gov.iq

وزارة الخارجية

Extension Announcement

Subject/ Health Insurance Contract

Tender No. 1/2021

Estimated cost : (12, 500,000 \$) (Twelve million and five hundred thousand USD only)

Method of Contracting : Announcement of a Public tender

The Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Iraq announces a tender to conclude the Health Insurance Contract to cover treatment fees of the ministry's employees and their families working at our missions abroad , based on the provisions of item (First) of article (17) of Foreign service instructions No. (1) of 2010 . Accredited companies in the field of health insurance who wish to participate in this tender may visit our mission (Iraqi Embassy) in Cairo, to receive all tender documents and requirements in return of paying an amount of (100\$) non-refundable . Accredited and reputed foreign companies are exempted from this condition according to the provisions of item (first/B) of article (4) of the law of Executing Governmental contracts number (2) of 2014 .

Biddings shall be submitted in closed and sealed envelope to our embassy in cairo ,not later than 12:00 p.m. on Thursday 15/4/2021(the tender's closing date) , and a receipt will be given to confirm the receiving envelopes with an expiration period not less than (180) days starting from date of tender closure . Biddings must be accompanied by preliminary deposit of (1%) of value of the estimated cost . We would like to inform you that a conference will be help at our embassy in cairo on (Thursday), 2:00 p.m. the 15/4/2021 , to answers any questions and queries by the applicant companies .

The biddinge will be opened by the tender Opening Committee at the same day of tender closure . Bids that shall not meet the conditions mentioned in the announcement or those stated the tender documents , will be excluded . the winning bidder shall pay the announcement and advertisement fees . For further information, please contact us via the following e-mail address : hindep@mofa.gov.iq , Or visit Iraqi embassy in cairo website caiemb3@mofa.gov.iq

The Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Iraq